

Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Hari Minggu Adven Ke-3

GARAM DAN TERANG DUNIA: PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI

FOKUS BULANAN:

MUSIM KRISMAS (25 DISEMBER – 1 JANUARI 2023)

Bersukacitalah dan Bernyanyilah UNTUK KEGEMBIRAAN

Lilin merah jambu Adven ketiga melambangkan warna liturgi sukacita. Gereja menggunakan jubah merah jambu semasa Minggu Parapaskah keempat dan Minggu Adven ketiga. Lilin Adven ketiga juga dipanggil Lilin Gembala dan Minggu Gaudete untuk menandakan kegembiraan yang dialami oleh gembala apabila malaikat


**PETIKAN TULISAN
SUCI UNTUK
DIHAFAL:**

Kegirangan dan sukacita akan memenuhi mereka, kedukaan dan keluh kesah akan menjauh.

(Yesaya 35:10)

mengumumkan kelahiran Yesus dalam sukacita kedatangan Yesus. Ini adalah untuk menandakan bahawa Yesus datang untuk orang-orang yang hina dan tidak penting.

Dalam bacaan pertama **Yesaya bercakap tentang kegembiraan dan gambaran pengharapan yang akan ditebus dengan kedatangan Yesus**. Sukacita Allah menjadi manusia untuk para bangsa, menunggu dengan pengharapan untuk makna dan tujuan. Kita belajar bahawa Allah akan membalikkan kutukan ke atas manusia dan alam semula jadi, mengubah ciptaan, menyembuhkan orang cacat dan menyelamatkan umat manusia - janji keselamatan.

Dalam bacaan kedua, Yakobus mengarahkan kita untuk mencontohi kesabaran dan ketabahan seorang petani. Kita diingatkan untuk menanti dalam pengharapan, mempersiapkan hati kita untuk kedatangan Tuhan dan tetap berakar pada Yesus.

Dalam Injil Matius, Yohanes dipenjarakan, dan dia mendengar tentang penyembuhan dan mukjizat yang Yesus lakukan, namun tidak ada tanda Yesus datang untuk menyelamatkannya. Yohanes mempunyai jangkaan sendiri tentang siapa Mesias dan bagaimana Mesias mesti bertindak. Pada masa yang sama, Yesus mengarahkan murid-murid untuk memberitahu Yohanes apa yang telah mereka saksikan. Di sini, kita melihat Yesus menguatkan Yohanes sebagai saksi yang berkuasa sambil menegaskan peranannya dalam memenuhi rancangan BapaNya dalam membebaskan manusia.

Yesus juga memuji Yohanes Pembaptis atas kebesarannya yang merupakan peralihan dalam sejarah keselamatan. Yohanes adalah pendahulunya untuk menjelaskan siapa Dia kepada orang ramai. Yesus menegaskan bahawa Yohanes dilahirkan dari seorang wanita hebat tetapi pada masa yang sama dia mengurangkan pujian dengan mengatakan bahawa yang paling kecil dalam kerajaan surga adalah lebih besar daripada dia.

Kitab Suci hari ini mendorong kita untuk tidak menjadi tawanan atas jangkaan kita sendiri tetapi mengalami berkat yang lebih besar dan rasa kehadiran Allah yang segera. ✚

**AYAT SUCI
MINGGU INI**

Yesaya 35: 1-6, 10;

Mazmur 145: 6-10;

Yakobus 5: 7-10;

Matius 11: 2-11.